
 

Referat af beboermøde den 07. april 2021 på Handels-kollegiet.  

 

 

 

Der var indkaldt til beboermøde med følgende dagsorden: 
 

 

Til beboerne på Handels-kollegiet / For all tenants at Handels-kollegiet 

 

 

 

BEBOERMØDE / RESIDENTS´MEETING 

Der indkaldes hermed til beboermøde på / We hereby call to a residents´meeting on 

 

Onsdag, den 07. april 2021 kl. 17.00 i ”Tutten” 

Wednesday, April 07, 2021 at 5.00 p.m. in “Tutten” 

 

Dagsorden / Agenda  

 

1 Valg af dirigent / election af chairman 

2 Gennemgang af budgetforslag for 2021_22 / 

review of draft budget 2021_22 

3 Eventuelt / Misc.  

 

Budgetterne vil blive lagt ud på vores hjemmeside (www.kk.kollegie6400.dk) senest 7 

dage inden mødet / The budgets will be posted on our website 

(www.kk.kollegie6400.dk) no later than 7 days before the meeting.   

Corona-restriktioner kan forhindre, at mødet kan afholdes som planlagt. I så fald 

flyttes mødet udendørs eller alternativt via digital afholdelse / Corona restrictions 

might cause that the meeting cannot be held as planned. If so the meeting will either 

be held outdoors or online. 

 

Med venlig hilsen / Best regards 

Kollegiernes Kontor 
 

 

 

 

 

http://www.kk.kollegie6400.dk/
http://www.kk.kollegie6400.dk/


 

 

 

 

 

 

 

 
Der deltog følgende i beboermødet: 

 

Beboer Værelse 
Rikke Guldborg Rasmussen 16 

Kristian Steffensen 149a 

Niels Møller Kollegiechef for Kollegiernes Kontor.  

 
Af hensyn til Corona restriktionerne blev afholdt udendørs på terrassen foran Tutten.  

 

 
1 - Valg af dirigent 

Til dirigent valgtes kollegiechef Niels Møller der konstaterede, at beboermødet var lovligt indkaldt. 

Der er udsendt indkaldelse til samtlige beboere den 3.  marts 2021 og ophængt indkaldelse på 

kollegiet. Budgetterne har været tilgængelige på kollegiernes hjemmeside fra den 25. marts 2021. 

 

2 - Gennemgang af budgetforslag for 2021_22 

Niels gennemgik budgetforslaget. Herunder blev også budgettet for de periodiske planlagte 

vedligeholdelser (PPV) og fornyelser gennemgået.  

De af budgettet afledte huslejereguleringer blev ligeledes gennemgået.  

Budgetforslaget blev godkendt uden yderligere kommentarer eller spørgsmål.  

 

3 - Eventuelt 

Under eventuelt blev kort drøftet udskiftning af forbrugsmålere samt evt. skifte af forbrugsmåler 

selskab. Vi anvender p.t. Techem men overvejer at skifte til Ista.  

 

 

 

 

Mødet sluttede kl. 17.15.  

 

 

Referent; 

Niels Møller.  

07.04.2021 

 


